
PROTOKÓŁ  Nr  XLIII/2018
Z OBRAD  NADZWYCZAJNEJ  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU

odbytej  w dniu  22 czerwca  2018 roku.

Obrady  sesji Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 18:00 i trwały do
godz.  20:10  na sali  konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz I piętro.  Uczestniczyli
w  obradach  radni  według  załączonej  listy  obecności,   Burmistrz  Chodcza  –  Jarosław
Grabczyński,  Radca  Prawny -   Dorota  Grabczyńska,  oraz  sołtysi.    Nieobecna  Skarbnik
Miasta i Gminy Danuta Nowakowska .

Ad. 1. Przewodniczący Rady Miejskiej Anna Twardowska  dokonała  otwarcia  XLIII
sesji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu,   powitała  wszystkich  uczestniczących  tj.  Burmistrza
Chodcza   Pana  Jarosława  Grabczyńskiego,  Radcę  Prawnego   Panią  Dorotę  Grabczyńską,
Skarbnika- Danutę Nowakowską,  radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz wszystkich
przybyłych  na dzisiejszą  sesję  .  Według listy obecności   Przewodnicząca  Rady Miejskiej
stwierdziła,  iż  na sali  obecnych jest  12 radnych  co stanowi że   Rada  Miejska może
obradować  i podejmować prawomocne uchwały.  
Zaszła konieczność i projekty uchwał zostały omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu i
Finansów oraz Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej. Przewodnicząca poprosiła aby
wprowadzić powyższe tematy do porządku obrad.
W  związku  z  tym  Przewodnicząca  Rady  zaproponowała   iż  odczyta  porządek  obrad
dzisiejszej  sesji  z  wprowadzonymi zmianami.   Po odczytaniu  zwróciła  się  do radnych o
przegłosowanie.  Poddała  pod  głosowanie  odczytany  porządek  obrad,   za  głosowało  12
radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. W związku z tym Rada Miejska  w Chodczu obradowała
według przyjętego porządku obrad jak niżej.

Proponowany  porządek  obrad.
1. Otwarcie.

- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,
4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy    Chodecz
na rok 2018 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - M. Matuszewska,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XLIII /281/2018,
5. Podjęcie  uchwały w sprawie  Regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz.
     -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  -  R. Drzewiecki,
     -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
     -     dyskusja,
     -    podjęcie uchwały Nr  XLIII / 282 /2018,



6. Podjęcie uchwały w sprawie    szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w zakresie
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w
zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.
     -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  -  R. Drzewiecki,
     -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
     -     dyskusja,
     -    podjęcie uchwały Nr  XLIII / 283 /2018,
7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.
       -     przedłożenie  informacji  - A. Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały  Nr XLIII/ 284 /2018,
8. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania   Statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Chodczu.
       -     przedłożenie  informacji  -  P. Mecenas,
       -     opinia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 285 /2018,
9. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia  „Lokalnego Programu Rewitalizacji
Miasta  i Gminy  Chodecz na lata 2017-2023″
       -     przedłożenie  informacji  -  R. Drzewiecki,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 286 /2018,
10.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż
napojów  alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów  napojów  alkoholowych
przeznaczonych do  spożycia  w miejscu  i  poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania  na terenie
miasta i gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych
       -     przedłożenie  informacji  -  P. Mecenas,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 287 /2018,
11. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Chodcza.
       -     przedłożenie  informacji  -  P. Mecenas,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 288 /2018,
12.  Podjęcie  uchwały  w   sprawie  wyrażenia  zgody na  utworzenie  spółki  z  ograniczoną
odpowiedzialnością pod nazwą TRANS-CLEAN Sp. z o.o.
       -     przedłożenie  informacji  -  P. Burmistrz Chodcza,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 289 /2018,
13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia   zgody  na  utworzenie  spółki  z  ograniczoną
odpowiedzialnością  pod  nazwą Chodecka Zieleń Gminna Sp. z o.o.
       -     przedłożenie  informacji  -  P. Burmistrz Chodcza,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr XLIII/ 290 /2018,
14.  Interpelacje i zapytania  radnych.
15.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
16.  Zakończenie  obrad  sesji.



Następnie przystąpiono do realizacji dalszych punktów porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  zwróciła się  o głosowanie nad  przyjęciem  protokołu z
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Chodczu który jest do wglądu w biurze  Rady Miejskiej.
Za  przyjęciem  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,   wstrzymało  -0.  Przewodnicząca
stwierdziła, iż protokół z poprzedniej  sesji został przyjęty.

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
Burmistrz  Chodcza  przedłożył  iż  w  okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  dość  istotnych
spotkań  dla potrzeb. Jak już wcześniej mówiliśmy stacja uzdatniania wody jeszcze nie działa
po modernizacji, ale  generalnie można powiedzieć woda już będzie ponieważ zbiornik jest
zmontowany, jest zamontowana dodatkowa pompa zasilająca, która podczas spadku ciśnienia
załącza się i tłoczy wodę w rury rozprowadzające. Nie powinny już wystąpić kłopoty z wodą
tak jak to miało miejsce w ten weekend, natomiast kierujemy prośby do mieszkańców aby w
okresie letnim ogródków nie podlewać, ponieważ to i tak nic nie daje. Stacja uzdatniania
będzie  gotowa ,  sprawa  tylko  dotyczy spięcia  wszystkich  punktów i  jak  popada   deszcz
wówczas   nastąpi  ostateczne  zakończenie   modernizacji  stacji  uzdatniania  wody.  Na
konwencie burmistrzów i wójtów padała tak informacja  od Marszałka Całbeckiego, wypada z
harmonogramu  modernizacji  dróg  wojewódzkich  droga  270  tj.  droga  z  Włocławka  do
Lubrańca, są kłopoty z lokalizacją, wykupem gruntów, to jest o9bwodnica Lubrańca i na ten
rok wypada. Informacja ta jest publiczna nagrywana przez media. 
Burmistrz Chodcza przedłożył iż wnioski Komisji z odbytych posiedzeń zostały przekazane
dla pracowników merytorycznych Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. 
Radni w tej kwestii nie podnosili dyskusji.

Ad. 3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Przewodniczących Komisji
Rady Miejskiej o przedłożenie sprawozdań z ich działalności.
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  radny Łuczak  Tomasz  wskazał,  iż   Komisja  odbyła
jedno posiedzenie na którym omówiła,
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów   radny  Grzegorz  Makowiecki  wskazał,  iż
Komisja  w  okresie  między  sesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenie  na  którym  wprowadziła
zmiany do budżetu na rok 2018 które dotyczyły.
Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej radny Feliniak Wiesław wskazał
iż w okresie międzysesyjnym odbyto dwa posiedzenia na których  rozpatrzono następujące
sprawy. 
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,
Ad. 4.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta  i
Gminy    Chodecz na rok 2018 .
Burmistrz    Chodcza   Pan  Jarosław  Grabczyński  przedłożył  informację  co  do  zmian  w
uchwale budżetowej i wskazał jakie zachodzą w niej  zmiany. I tak: powiedział iż w toku
realizacji budżetu dokonuje się następujących zmian:



- wprowadzenie nowego zadania – wykonanie placu zabaw przy Żłobku Samorządowym w
Chodczu – kwota 45.000,- zł. środki pochodzą ze zmniejszenia w kwocie 45.000,-zł z zadania
budowa parku kultury i wypoczynku (estrada).
- wprowadzenie nowego zadania – wymiana źródeł ciepła zasilanymi paliwami stałymi na
terenie gminy Chodecz ( Eko-piece) kwota 40.000,-zł.
- dotacja z WFOŚiGW w Toruniu w kwocie 20.000,-zł z przeznaczeniem na wymianę źródeł
ciepła zasilanymi paliwami stałymi na terenie gminy Chodecz (Eko-piec).
- pozostałe środki pochodzą ze zmniejszenia w kwocie 20.000,- zł zadania „Budowa parku
kultury i wypoczynku  (estrada).
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów wskazał iż opinia Komisji w tej kwestii jest
pozytywna.
Radni w przedmiotowej sprawie nie podnosili dyskusji .
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę
w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i  Gminy  Chodecz na rok 2018 .  Poddała projekt
uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,
wstrzymało -0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała  Nr  XLIII /281/2018
w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy  Chodecz na
rok 2018 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

       Ad.  5. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Miasta i Gminy Chodecz.
Pan Robert Drzewiecki  przedłożył informacje w powyższej sprawie wskazując iż, ustawa o
utrzymaniu  czystości  i  porządku w gminach z  dnia 13 września 1996 r.  w art.  40 ust.  1
nakłada  na   Rade  Gminy,  obowiązek   uchwalenia  (po  zasięgnięciu  opinii  państwowego
powiatowego inspektora sanitarnego) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy, zwany dalej „regulaminem”; regulamin jest aktem prawa miejscowego.
Regulamin określa szczegółowe zasady utrzymania czystości i  porządku na terenie gminy
dotyczące:
1)  wymagań  w  zakresie  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  nieruchomości
obejmujących: 
a)  prowadzenie  selektywnego  zbierania  i  odbierania  lub  przyjmowania  przez  punkty
selektywnego zbierania odpadów komunalnych lub zapewnienie przyjmowania w inny sposób
co najmniej  takich odpadów komunalnych jak:  przeterminowane leki i  chemikalia,  zużyte
baterie  i  akumulatory,  zużyty  sprzęt  elektryczny  i  elektroniczny,  meble  i  inne  odpady
wielkogabarytowe,  zużyte  opony,  odpady  zielone  oraz  odpady  budowlane  i  rozbiórkowe
stanowiące  odpady komunalne,  a  także  odpadów komunalnych  określonych w przepisach
wydanych na podstawie art. 4a, 
b) uprzątanie błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń z części nieruchomości służących do
użytku publicznego, 
c) mycie i naprawy pojazdów samochodowych poza myjniami i warsztatami naprawczymi; 
2)  rodzaju  i  minimalnej  pojemności  pojemników  przeznaczonych  do  zbierania  odpadów
komunalnych  na  terenie  nieruchomości  oraz  na  drogach  publicznych,  warunków
rozmieszczania  tych  pojemników  i  ich  utrzymania  w  odpowiednim  stanie  sanitarnym,
porządkowym i technicznym, przy uwzględnieniu: 
a) średniej ilości odpadów komunalnych wytwarzanych w gospodarstwach domowych bądź w
innych źródłach, 
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b) liczby osób korzystających z tych pojemników; 
3) częstotliwości i sposobu pozbywania się odpadów komunalnych i nieczystości ciekłych z
terenu nieruchomości oraz z terenów przeznaczonych do użytku publicznego;
4) (uchylony)
5) innych wymagań wynikających z wojewódzkiego planu gospodarki odpadami;
6)  obowiązków osób utrzymujących zwierzęta  domowe,  mających na  celu  ochronę przed
zagrożeniem  lub  uciążliwością  dla  ludzi  oraz  przed  zanieczyszczeniem  terenów
przeznaczonych do wspólnego użytku;
7)  wymagań  utrzymywania  zwierząt  gospodarskich  na  terenach  wyłączonych  z  produkcji
rolniczej,  w  tym  także  zakazu  ich  utrzymywania  na  określonych  obszarach  lub  w
poszczególnych nieruchomościach;
8)  wyznaczania  obszarów  podlegających  obowiązkowej  deratyzacji  i  terminów  jej
przeprowadzania. 
W  związku  z  Rozporządzenie  Ministra  Środowiska  w  sprawie  szczegółowego  sposobu
selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów z dnia 29 grudnia 2016 r. (Dz.U. z 2017 r.
poz.  19) wprowadzającego szczegółowy sposób selektywnego zbierania wybranych frakcji
odpadów  oraz  kiedy  wymóg  selektywnego  zbierania  uważa  się  za  spełniony  powoduje
konieczność dostosowania  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i
Gminy Chodecz do wymogów rozporządzenia.
Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska wskazała iż opinia Komisji
Obywatelskiej i Ochrony Środowiska co do powyższego jest pozytywna.
Radni w powyższym temacie nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie   Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Chodecz. Poddała projekt uchwały
pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła iż uchwała  Nr  XLIII /282/2018 została podjęta i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  6. Podjęcie uchwały w sprawie   szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania
tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Pana  Roberta  Drzewieckiego  o
przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie.

Pan Robert Drzewiecki wskazał  iż w  wyniku zmian ustawy o utrzymaniu czystości i
porządku w gminach z dnia  13 września 1996 r. związanych z systemem gospodarowania
odpadami komunalnymi pojawiła się konieczność zmiany dotychczasowej uchwały.  Nowa
uchwała  uwzględnia  propozycje  zmian  jakie  pojawiły  się   w  trakcie  obowiązywania
dotychczasowych uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska wskazała iż opinia Komisji co
do projektu uchwały jest pozytywna.
Radni nie podnosili dyskusji co do powyższego.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowego
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od

 



właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
 Poddała projekt  uchwały pod głosowanie.  Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr  XLIII /283/2018 w sprawie    szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania
tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia  zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Pana  Burmistrza  Chodcza  o  przedłożenie
informacji w powyższej sprawie.

Pan Jarosław Grabczyński  Burmistrz Chodcza przedłożył  informację , wskazując iż
zgodnie z art. 39 ust.1 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo wodne ( Dz.U. z 2017 r., poz.
1566; 2180) rada gminy może wyrazić, w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego,
zgodę na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli,  funkcjonującego
przez okres nie dłuższy niż  30  dni w roku kalendarzowym, określając sezon kąpielowy dla
miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli.    Na podstawie art.  39  ust.  2  i 3 cyt.
ustawy przekazano Burmistrzowi Chodcza wniosek o wyrażenie zgody na utworzenie miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli.
Wobec  powyższego  opracowano  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  miejsc
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2018,
gdzie  umieszczony  zostanie  wydzielony  fragment  wód  powierzchniowych,  na  którym
zostanie  utworzone  miejsce  okazjonalnie  wykorzystywane  do  kąpieli  za  pośrednictwem
Burmistrza Chodcza. 
Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej,  pani Ewa Kwiatkowska wskazała iż opinia co do
powyższego tematu jest pozytywna. Członkowie Komisji zaaprobowali powyższe bez uwag.
Radni co do  wyżej wskazanego tematu nie podejmowali dyskusji .
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na
utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli w 2018 roku.
 Poddała projekt  uchwały pod głosowanie.  Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr   XLIII  /284/2018  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego  do  kąpieli w  2018  roku    została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania   Statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej
w Chodczu.
Pani Dorota Grabczyńska  Radca Prawny  przedłożyła informację  co do projektu Statutu
Miejsko-Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Chodczu  wskazując  iż  w  związku  z
wprowadzeniem nowych ustaw  w 2018r.  w zakresie : ustawa o bibliotekach oraz ustawy  
o  organizowaniu  i  prowadzeniu  działalności  kulturalnej  zachodzi  potrzeba  wprowadzenia
zmian w zapisach statutu. W związku z tym wywołano nowy projekt statutu MG Biblioteki
Publicznej w Chodczu.
Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury  i  Sportu   radny Jerzy Stempczyński
wskazał  iż  opinia  co  do  projektu  statutu  Komisji  jest  pozytywna  .  Analizując  projekt  na



posiedzeniu Komisji nie wniosła żadnych uwag.  Radni podczas dyskusji nie wnosili również
uwag na obradach sesji.
Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej,  pani Ewa Kwiatkowska wskazała iż opinia co do
powyższego tematu jest pozytywna. Członkowie Komisji zaaprobowali powyższe bez uwag.
Radni co do  wyżej wskazanego tematu nie podejmowali dyskusji .
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania    Statutu
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Chodczu.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem uchwały  głosowało  12  radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr  XLIII /285/2018 w sprawie nadania   Statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w
Chodczu   została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9. Podjęcie uchwały  zmieniającej  uchwałę w sprawie przyjęcia  „Lokalnego Programu
Rewitalizacji  Miasta  i Gminy  Chodecz na lata 2017-2023″

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  o  przedłożenie  informacji  w  tej  sprawie  Pana
Burmistrza .
Burmistrz  Chodcza  przekazał,  iż  tak  jak  już  było  mówione  w  moim  sprawozdaniu  i
sprawozdaniach  Przewodniczących  Komisji   p  Feliniaka  i  p.  Kwiatkowskiej  tylko
doprecyzuje, iż sprawa przyjęcia nowej uchwały wynika ze zmian opisów co do dostosowania
i przebudowy  estrady w Chodczu  z czego wynikają nowe wskaźniki  i po prostu musimy
dostosować  to, uchwałą taka jest procedura , co w końcu  pozwoli na zaakceptowanie  tego
Programu przez   Urząd Marszałkowski  i  będzie  mógł   Urząd Marszałkowski  rozpisywać
konkursy w których my chcemy startować szczególnie na świetlice wiejskie. To cała sprawa.
Opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej jest pozytywna wskazał Przewodniczący
jak wcześniej  przekazywał w swoim sprawozdaniu. 
Dyskusja – brak, radni nie wnosili uwag.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2017-2023”.
Po odczytaniu uchwały Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Za
głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej
stwierdziła  że  uchwała  Nr  XLIII/286/18  zmieniająca   uchwałę  w  sprawie  przyjęcia
„Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i  Gminy Chodecz na lata 2017-2023”   została
podjęta  i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
     
Ad. 10.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów  napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia,  w miejscu  i  poza  miejscem sprzedaży,  zasad
usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

Pani  Dorota  Grabczyńska  wskazała  iż  zgodnie  z  rozstrzygnięciem  nadzorczym
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 18 czerwca 2018r.   i  orzeczeniu o nieważności
uchwały nr XLII/277/18  Rady  Miejskiej  w Chodczu z dnia 15 maja 2018r.  w sprawie
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla
poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i
poza miejscem sprzedaży zasad usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych,   wprowadza  się  zmiany w treści wyżej   cytowanej
uchwały. 



A zatem podjecie przedmiotowej uchwały przez Radę Miejską  w Chodczu jest  zasadne. 
Przewodnicząca   Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony Środowiska  radna  Ewa Kwiatkowska
wskazała iż opinia co do treści projektu powyższej uchwały jest pozytywna, a zatem zachodzi
podstawa jej przedłożenia pod obrady sesji.
Radni co do tego tematu nie mieli uwag i nie podnosili dyskusji w tym zakresie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla
poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i
poza miejscem sprzedaży, zasad usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem uchwały  głosowało  12  radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr   XLIII  /287/2018   zmieniająca  uchwałę  w  sprawie maksymalnej  liczby  zezwoleń  na
sprzedaż  napojów  alkoholowych  odrębnie  dla  poszczególnych  rodzajów  napojów
alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  w  miejscu  i  poza  miejscem  sprzedaży  zasad
usytuowania na terenie miasta i gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
  
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Chodcza.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Pania  Mecenas  o  przybliżenie  spraw  w
przedmiotowym zakresie.   Pani  Mecenas  Dorota  Grabczyńska  wskazała  iż,  do  wyłącznej
właściwości  rady gminy,  w myśl  art.  18  ust.  2  pkt  2  ustawy  z  dnia  8  marca  1990 r.  o
samorządzie  gminnym  (Dz.  U.  z  2018  r.  poz.  994,  poz.  1000),  należy  m.in.  ustalenie
wynagrodzenia  burmistrza.  Pan  Jarosław  Grabczyński,  Burmistrz  Chodcza  w  wyniku
wyborów przeprowadzonych w dniu 30 listopada 2014 r. objął obowiązki z chwilą złożenia w
dniu 08 grudnia 2014 r. ślubowania wobec Rady Miejskiej w Chodczu. Jego wynagrodzenie
zostało ustalone uchwałą nr III/13/14 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 22 grudnia 2014 r., a
następnie zmienione  uchwałą nr XIII/91/16 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 21 stycznia
2016 r. Przepis art. 8 ust. 2 ustawy o pracownikach samorządowych stanowi, że czynności
z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza, związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku
pracy wykonuje przewodniczący rady miejskiej, a pozostałe czynności - wyznaczona przez
burmistrza osoba zastępująca lub sekretarz, z tym  że wynagrodzenie burmistrza ustala rada
gminy, w drodze uchwały.   Obowiązujące nowe rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15
maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz. U. z 2018 r. poz.
936) zmieniło wynagrodzenia zasadnicze dla pracowników samorządowych zatrudnionych na
podstawie  wyboru.  W  świetle  powołanych  wyżej  przepisów  poszczególne  składniki
wynagrodzenia winny mieścić się w następujących wysokościach:

-  wynagrodzenie  zasadnicze  począwszy  od  01  lipca  2018  r.  –  od  3 400,00  zł  do
4 700,00 zł dla gmin do 15 tys. mieszkańców (załącznik nr 1 do ww. rozporządzenia I tabela),

-  dodatek  funkcyjny  –  do  kwoty  1 900,00  zł  dla  gmin  do  15  tys.  mieszkańców
(załącznik nr 1 do ww. rozporządzenia I tabela),

-  dodatek specjalny – w kwocie wynoszącej  co najmniej  20% i nieprzekraczającej
40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i  dodatku funkcyjnego (art.  36 ust.  3 ustawy o
pracownikach samorządowych  i § 6 ww. rozporządzenia),

-  dodatek  za  wieloletnią  pracę  –  maksymalnie  20%  wynagrodzenia  zasadniczego
(art. 38  ust. 1 ustawy o pracownikach samorządowych i § 7 ww. rozporządzenia).



W związku z przekroczeniem progu wynagrodzenia zasadniczego ustalonego dla Burmistrza
Chodcza, Rada Miejska winna ustalić wysokość wynagrodzenia w drodze uchwały. 
Przepis art.  37 ust.  3 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych
stanowi,  że  maksymalne  wynagrodzenie  burmistrza  nie  może  przekroczyć   w  okresie
miesiąca  siedmiokrotności  kwoty  bazowej  określonej  w  ustawie  budżetowej  dla  osób
zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23
grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej  sferze budżetowej oraz           o
zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2018 r., poz. 373 z późn. zm.). Kwota bazowa zgodnie z
ustawą budżetową na 2018 r. wynosi 1 789,42 zł. W świetle ww. przepisów wynagrodzenie
burmistrza po uwzględnieniu wszystkich składników wynagrodzenia nie może przekroczyć
siedmiokrotności kwoty bazowej, tj. kwoty 12 525,94 zł. 
W dniu 19 maja 2018 r. weszły w życie przepisy regulujące wynagrodzenie wójta, burmistrza,
prezydenta z mocą obowiązującą od 01 lipca 2018 r. W związku z powyższym Rada Miejska
w Chodczu zobowiązana  jest, aby do 30 czerwca 2018 r. podjąć nową uchwałę w sprawie
wynagrodzenia Burmistrza Chodcza. 
Wiceprzewodnicząca  Komisji Budżetu i Finansów radna Beata Michalak wskazała iż opinia
w powyższej sprawie jest pozytywna . 
Radni Rady Miejskiej co do powyższego tematu nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie    ustalenia
wynagrodzenia    Burmistrza   Chodcza.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem uchwały  głosowało  12  radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr  XLIII /288/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Chodcza  została podjęta
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12.  Podjęcie uchwały w  sprawie powołania  Spółdzielni Socjalnej pod nazwą TRANS-
CLEAN.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o przedłożenie informacji  w powyższej sprawie
Pana Burmistrza Chodcza. 
Pan  Jarosław  Grabczyński  wskazał  iż  celem   powołania  Spółdzielni  Socjalnej  jest
umożliwienie  osobom  zagrożonym  wykluczeniem  społecznym,  w  tym  bezrobotnym,
niepełnosprawnym, aktywizacji zawodowej, a także prowadzenie działalności społecznej na
rzecz osób zatrudnionych w spółdzielni oraz działań w sferze pożytku  publicznego zgodnie z
ustawą. Dzięki  uczestnictwu Gminy w Spółdzielni  Socjalnej  rozwijany oraz propagowany
będzie  sektor  ekonomii  społecznej.  Ponadto  wskazał  iż  na  zawiązanie  i  prowadzenie
Spółdzielni,  Gmina otrzyma środki finansowe w kwocie po 120 tys. zł. na każdą Spółdzielnie
oddzielnie, a zostaną powołane dwie . Minimum w każdej z nich zostanie zatrudnionych pięć
osób na okres minimum 1 roku.  
Opinia Komisji w przedmiotowej sprawie jest pozytywna wskazała Przewodnicząca Komisji
Obywatelskiej i Ochrony Środowiska radna Ewa Kwiatkowska . Szczegółowo sprawa ta była
omówiona na jej posiedzeniu.
Radni co do powyższego tematu nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na
powołanie  Spółdzielni  Socjalnej  pod nazwą TRANS-CLEAN.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem uchwały  głosowało  12  radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr  XLIII /289/2018 w sprawie  powołania   Spółdzielni   Socjalnej  pod nazwą TRANS-
CLEAN   została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



Ad. 13. Podjęcie  uchwały w sprawie    powołania   Spółdzielni   Socjalnej    pod  nazwą
Chodecka Zieleń Gminna .
Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o przedłożenie informacji  w powyższej sprawie
Pana  Burmistrza  Chodcza.  Pan  Jarosław  Grabczyński  wskazał  iż  celem   powołania
Spółdzielni Socjalnej jest umożliwienie osobom zagrożonym wykluczeniem społecznym, w
tym  bezrobotnym,  niepełnosprawnym,  aktywizacji  zawodowej,  a  także  prowadzenie
działalności  społecznej  na  rzecz  osób  zatrudnionych  w spółdzielni  oraz  działań  w  sferze
pozyty publicznego zgodnie z ustawą. Dzięki uczestnictwu Gminy w Spółdzielni Socjalnej
rozwijany  oraz  propagowany  będzie  sektor  ekonomii  społecznej.  Ponadto  wskazał  iż  na
zawiązanie i prowadzenie Spółdzielni Gmina otrzyma środki finansowe w kwocie po 120 tys.
zł. na każdą Spółdzielnie oddzielnie, a zostaną powołane dwie . Minimum w każdej z nich
zostanie zatrudnionych pięć osób na okres minimum 1 roku.  
Opinia Komisji w przedmiotowej sprawie jest pozytywna wskazała Przewodnicząca Komisji
Obywatelskiej i Ochrony Środowiska radna Ewa Kwiatkowska . Szczegółowo sprawa ta była
omówiona na jej posiedzeniu.
Radni co do powyższego tematu nie podnosili dyskusji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie powołania  Spółdzielni
Socjalnej   pod  nazwą Chodecka Zieleń Gminna .
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem uchwały  głosowało  12  radnych,
przeciw  -0,  wstrzymało  -0.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła  iż  uchwała
Nr  XLIII /290/2018 w sprawie powołania   Spółdzielni  Socjalnej    pod  nazwą Chodecka
Zieleń Gminna   została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Ad. 14.  Interpelacje i zapytania  radnych.
Radny Łuczak Tomasz wskazał  iż zajęto się  wykaszaniem  poboczy przy drogach gminnych
jednakże  na  terenach  przy  jeziorach  oraz  wokół  jezior   wyrosły  mega  chwasty  które
utrudniają  dostęp  do   linii  brzegowej  jezior  wczasowiczów.  Pozarastane  są  tereny
przyjeziorne  pokrzywami  i innymi chwastami wybujałymi. Wykaszarka tam nie wjedzie i
nie wytnie tego.
Burmistrz  Chodcza  wskazał   iż  teren  przy   jeziorze   Ługowiska  i  wokół  jeziora  został
wykoszony, pozostałe tereny zostaną wykoszone.
Radna Ewa Kwiatkowska wskazała na potrzebę   modernizacji boiska do BIC SOCERA w
Chodeczku, ponieważ jest duże zainteresowanie grą na takim boisku.
Ad. 15.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
Radni nie zgłaszali potrzeby omówienia spraw bieżących oraz wolnych wniosków nikt nie
zgłaszał.
Ad. 16.  Zakończenie  obrad  sesji.
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  sesji,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna
Twardowska wypowiedziała iż „zamykam obrady dzisiejszej XLIII sesji Rady Miejskiej w
Chodczu.”

Przewodniczący
Rady Miejskiej

Anna Twardowska


